
      Skolebestyrelsen   Sengeløse Skole  

 

 

 

 

 

 

Til stede: Rie, Liva, Jan, Søren, Helle, Henrik, Tina, Patrick, Karin, Sanne og Annemette   

Afbud: Jacob, Thomas og Kenneth,  

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til Drøftelse og evt. vedtagelse: 

 

3a/  Velkommen til nye medlemmer af SB og konstituering af SB 

Søren blev genvalgt som formand, og Jan genvalgt som næstformand. 

 

3b/ Brug af IPads i indskoling 

SB bakker op om at 0. og 1. klasses IPads bliver på skolen 

fremover og skal som udgangspunkt ikke med eleverne hjem. 

Denne beslutning tilføjes mobilpolitikken ved vedtagelse. Ved evt. 

tyveri på skolen dækker skolen ansvaret.   

 

3c/ Dialogmøder SB og ISU 

 

 

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

på lærerværelset på Sengeløse Skole i personalerummet 
tirsdag d. 24. maj 2022 

kl. 17.00 – 19.00 
 

 
 
 

 



SB beder skoleleder give besked til ISU om at dialogmøder udskydes 

til efter sommerferien.  

 

Til forældremøder til efteråret deltager Søren, Karin og evt. Eva på 

indskoling, Helle på mellemtrin og Henrik for udskoling.  

 

Forslag: Første SB møde i det nye skoleår den 18/8 kl. 18-20. 

3d/ Kostpolitik 

Vigtigt at eleverne orienteres grundigt om kostpolitikkens indhold, 

inden denne tages i brug. Per (Brugsuddeler) inviteres til møde med 

SB formandskab og skolens ledelse. Kostpolitikken vedtages på SB 

møde den 18/8, så den kan uddeles på forældremøder i efteråret. Ved 

brud på Kostpolitikken tages fx energidrikke fra elever for senere 

afhentning på kontoret.  

Bistrup og Nør vælges som madordning i en prøveperiode.    

 

3e/  

  

 

3f/ 

 

  

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 

 

4b/ Eleverne: 

Gallafesten krævede en del forberedelse, det var en god fest. Det var 

dog rigtig ærgerligt, at en større gruppe elevers forældre hentede deres 

børn midt i festen. Skolen vil til kommende elevarrangementer være 

opmærksomme på dette og inddrage forældre ved behov. Udearealer 

og fordeling af boldbaner har været drøftet i elevrådet. Elevrådet rejser 

problemstilling mellem daglige konflikter mellem mellemtrin og 

 



udskoling vedr. manglende aktiviteter/faciliteter på udeområder. SB 

kontakter byrådet vedr. skolens udearealer.  

4c/ Skolebestyrelsen:  

SB ser positivt på udskydelse af dialogproces mellem SB og ISU. SB 

har undersøgt muligheden for at brevstemme ved SB valg, dette er 

desværre ikke muligt pt. Til næste SB valg undersøges mulighederne 

for at brevstemme. Til næste SB valg kan valget evt. suppleres med et 

evt. foredrag og SB årsberetning.  

 

4d/ Medarbejderne: 

De tillidsvalgte har deltaget i kommunens arbejdsmiljødag, der 

arbejdes videre i MED med input fra denne dag.    

 

4e/ Ledelsen: 

9. Klassernes sidste skoledag gik rigtig godt. SFOén har to 

stillingsopslag opslået, Eva og Karin inviteres med til samtalerne. 

Yvonne har valgt at gå på pension, 21/6 kl. 15.30 afholdes reception. 

SB beder Rose bestiller vin og blomster fra SB. SFOén deltager i 

Byfest den 11/6-22.   

 

4f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

5/              Eventuelt:  

                 Til sep/okt afvikles PBL projekt i SFO om forskellige kulturer. SB takker Jasmin for      

                 hendes store indsats og engagement i SB. 

Mødet slut: 19.03 

 

Punkter til kommende møder 

Kostpolitik (aug. møde) 

Forberedelse af SB oplæg ved forældremøder i efteråret 22 (aug. møde) 

Værdigrundlag – nedsættelse af arbejdsgruppe 

Bad ifm. Idræt 

Brug af IPads i indskoling 

 


